
ÅRSBERÄTTELSE 2023

Segrare i Fiskespecialisten Cup

Segrare i div 4 9v9 P 13-14 årSegrare i div 4 9v9 F 13-14 år



Dagordning till Årsmöte 2024 

Dagordning för medlemmar i Eds Fotbollsförening till ordinarie årsmöte söndagen  

den 10 mars 2024 kl. 16.00 i aulan Utvecklingscentrum. Sedvanliga möteshandlingar och 

servering tillsammans med RF-SISU.  

Följande förslag till dagordning kommer att föreläggas mötet. 

 

1. Mötet öppnas med avtackning och smörgåstårta 

2. Behörigt utlysande av årsmöte samt fastställande av dagordning 

3. Val av ordförande och sekreterare för mötet 

4. Val av justeringsmän och rösträknare 

5. Styrelsens årsberättelse för 2023 

6. Styrelsens och kassörens bokslut för 2023 

7. Revisorernas berättelse 

8. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen för det gångna året 

9. Val av huvudstyrelse 

10. Val av två revisorer och suppleanter 

11. Val av fotbollssektion 

12. Val av ungdomssektion 

13. Val av bordtennissektion 

14. Val av plankommitté 

15. Cup-kommitté 

16. Samordnare för biljettförsäljare, fest- och lotterikommitté samt kiosk 

17. Klubblokalansvarig 

18. Valberedning, förslag från styrelsen om struktur för rotation i valberedning 

19. Marknadskommitté 

20. Medlemsavgifter 2025 

21. Representation vid årsmöten 

22. Tränare och träningsfrågor 2024 

23. Övriga frågor 

a) Föreläsning om Kvalitetsklubb-styrelsen (bakgrund, föreningspolicy, 

verksamhetsplan, årsbudget) 

b) Förslag om stadgeändring-styrelsen 

c) Motion Pär Johansson 

24. Årsmötet avslutas 



Styrelsens årsberättelseför Eds FF 2023 

2023 blev ett allvarsamt år, ett år präglat av oro med lågkonjunktur, krig, inflation, gränslöst 

kriminellt våld, arbetslöshet, samt ett terrorbrott direkt riktat mot Sverige, svensk fotboll och 

svenska supportrar. Det sistnämnda är så sorgligt, fullständigt meningslöst och svårt att ta in, 

men samtidigt en utmaning till oss, att i det lilla där vi verkar låta idrott och fotboll vara en 

motkraft som står för det goda i samhället. 

Styrelsens tankar inför 2023, en tillbakablick: 

• Ledarfrågan, hur behåller vi våra ledare och på bästa sätt hjälper dem utvecklas? 

• Bergslätts IP, var landar vi med det nya driftsavtalet med kommunen och vad kommer 

ny budget att innebära? 

• Hur fostrar vi våra ungdomar in i föreningslivet så att de blir kvar som framtida 

ledare? 

Vad gäller ledarfrågan sker just nu en generationsväxling bland ledare i ungdomssektionen, 

där intrycket är att nya, yngre förmågor kliver fram.  Beträffande frågan hur vi fostrar 

ungdomar in i föreningslivet, är våra nuvarande tränare i dam- och herrlagen fina exempel på 

hur föreningen egna ungdomar tagit kliv från att vara spelare i seniorlag till att ta sig an 

tränarrollen för sina forna lagkamrater. Extra roligt att en av dem är vår första kvinnliga 

huvudtränare för damlaget, Julia Edqvist. Bergslätts IP har tjänat oss väl under årens lopp och 

under festliga förhållanden firades 40-åringen den 16/9 med dam och herrmatch, lotteri, 

speedshoting, tävlingar som sammantaget blev mycket lyckat. Dock kvarstår frågetecknen 

kring driftsbudget för Bergslätt då uppräkningen inte har varit tillräcklig samt att budgeten i 

sin helhet är för liten för att bära rimliga underhållskostnader.  

RF-SISU och Sara Tegnér har under året varit en viktig inspiratör, finansiär och bollplank 

som i högsta grad bidrar till en positiv utveckling av vår förening. De två stora 

inspirationsdagar för ledare som genomförts dels i februari, dels i början av november hade 

inte kunnat genomföras utan stöd och hjälp från Sara (RF-SISU). Vi vill därför rikta ett tack 

till Sara för det gångna året och ser fram mot fortsatt gott samarbete. På inspirationsdagen i 

februari uppskattades särskilt föreläsningen av hemvändaren Anders Wahrnberg, och ingen 

som var där kan glömma entertainern Jimmy Turesson. Resan till Häcken med besök på 

träningsanläggning och avslutning med allsvensk match på Bravida arena värmde nog mångas 

fotbollshjärtan. Sådana dagar skapas inte av sig själv och stort tack till de ledare som drog i 

trådarna, ingen nämnd och ingen glömd. 

Axplock från det gångna året. Föreningens olika lag har presterat en fin och underhållande 

fotboll där mixlaget i Futsal inledde året med att vinna Fiskespecialisten cup. Vi nådde också 

goda placeringar i respektive serier samt P-18 i Gothia cup spelade 1/8 final i A-slutspel vilket 

är bästa resultat genom alla år då föreningen deltagit i cupen. En av föreningens trotjänare och 

eldsjälar, Vigdis Bryntesson uppmärksammades med middag och medalj hos Landshövdingen 

och vi riktar vårt stora och varma tack till Vigdis för uthålliga och mångåriga insats för barn 

och unga i föreningen men också i kommunen. Countrygalan genomfördes trots lite 

utmanande väder och våra medlemmar strävar på i ur och skur med glada miner och utan 

deras insats skulle det inte bli någon gala, ett stort tack för allas uthålliga insats. Idrottsskolan 

ersatte fotbollsskolan med framgång och här har vi ett nytt koncept för framtiden som 

sannolikt kan bidra med rörelseglädje och att fler hittar vägar för ett aktivt liv redan tidigt i 

livet. Ekonomin är fortsatt stabil vilket ger goda förutsättningar när vi fortsätter utveckla 

föreningen. 



 

 

Framåtblick för 2024: 

• Driftsbudget för Bergslätts IP, kan vi lyckas sy ihop en hållbar budget tillsammans 

med kommun och övriga föreningar? 

• Hur kommer arbetet med kvalitetsklubb genomsyra och utveckla vår förening? 

• Hur vårdar vi och hur utvecklar vi idrottsskolan tillsammans med övriga föreningar 

och kommun? 

Tillsammans kan vi fortsätta vara en god, stark och positiv kraft och göra skillnad för enskilda 

individer och vårt samhälle! 

 

För styrelsen Kristofer Wennerström Ordf. Eds FF 

 



Ekonomisk redogörelse 2022-11-01 tom. 2023-10-31

Räkenskapsåret visar på ett positivt resultat om 109 435 kronor. Det positiva resultatet beror
framförallt på ökade intäkter i form av bidrag och ökade entréavgifter. Nettokostnaderna för
alla sektioner har ökat förutom när det gäller ungdomsverksamheten.
Störst ökning är det inom bordtennisen men det beror framförallt på inköp av material i form
av bord mm. När det gäller fotboll, damseniorer är det framförallt domarkostnader
resekostnader och tränararvode som ökat. Även kostnaderna för seniorlaget herrar har ökat
och det beror främst på ökade resekostnader och domarkostnader. När det gäller gemensamma
poster ökade kostnaderna för lokalhyror, städning, data och telefon samt
redovisningskostnader ganska mycket.

Sektionernas nettokostnader redovisas nedan.

2023 2022
Seniorfotboll herrar 250 931 kronor 210 220 kronor
Seniorfotboll damer 184 385 kronor 96 219 kronor
Ungdomsfotboll 151 525 kronor 183 366 kronor
Bordtennis 110 934 kronor 9 457 kronor

Nedan följer exempel på några av föreningens viktiga inkomster:

2023 2022
Försäljningar av Newbody 35 247 kr 52 544 kr
Anordnande av Bakluckeloppis 4 930 kr 13 337 kr
Medlemsavgifter/träningsavgifter 168 500 kr 160 080 kr
Entreavgifter 161 123 kr 125 817 kr
Bingolotto 123 202 kr 127 633 kr
Kioskverksamhet 95 466 kr 102 367 kr
Bidrag riksidrottsförbundet 250 113 kr 153 443 kr
Aktivitetsstöd från kommunen 125 520 kr 151 898 kr
Övriga bidrag 100 162 kr 25 575 kr
Countrygalan 110 527 kr

De största utgiftsposterna var: 2023 2022
Domararvoden 150 801 kr 131 986 kr
Anmälningsavgifter 98 806 kr 54 314 kr
Lokalhyra bollhall 65 730 kr 12 850 kr
Idrottskläder 168 912 kr 82 129 kr
Resekostnader 209 185 kr 219 137 kr
Materialkostnader 88 468 kr 47 337 kr
Läger och samlingar 115 867 kr 64 620 kr



Föreningens omsättningstillgångar 2023-10-31 2022-10-31

Kassa och bank 1 196 251 kr 1 066 528 kr
Varulager 11 718 kr 18 978 kr
Kundfordringar 46 100 kr 41 430 kr
Övrigt 4 040 kr 6 323 kr
Inventarier/markanläggning 605 949 kr 639 031 kr
Eget kapital/tillgångar 1 864 058 kr 1 772 290 kr
Kortfristiga skulder 95 572 kr 113 238 kr

Summa tillgångar 1 768 487 kr 1 659 052 kr

Föreningens ekonomi är fortsatt god, mycket tack vare medlemmarnas vilja att bidra i
föreningens arbete vad gäller att finansiera verksamheten. Föreningen har också erhållit
betydande bidrag både från SISU, riksidrottsförbundet och kommunen vilket uppskattas.
Våra sponsorer har varit viktiga för att föreningen skall kunna bedriva en god verksamhet
med låga avgifter för idrottsutövarna.

För ytterligare information hänvisas till föreningens resultat och balansrapport.
Magnus Åkesson Kassör



Eds FF årsberättelse – 2023 

Fotbollssektionen 

Då var det dags att skriva några rader om seniorfotbollen i Eds FF för säsongen 2023. De som 

har suttit i sektionen under året är Julia Edqvist, Anders Kjellberg, Morgan Karlsson, Magnus 

Vogler, Sune Källén, Tindra Karlsson och undertecknad, som har fungerat som 

sammankallande. 

Med på våra mötet har vi även damernas och herrarnas spelarråd, vilka är en viktig länk 

mellan sektionen och senior trupperna. De unga spelare som antingen sitter i sektionen eller 

spelarråden, gör en kanoninsats och är oerhört viktiga för att verksamheten skall flyta på så 

bra som den gör. Spelare som Robin, Adam, Julia, Mina med flera gör mycket som nog inte 

man tänker på. Utan dessa fixar vi inte avslutningsfest, sommarfest, countrygala mm.  

 

Eds FF står starka när många andra klubbar är lite på dekis. Vi har gott om folk som jobbar 

ideellt och vi har gott om spelare. Vi har även många riktigt duktiga spelare. Att få folk som 

hjälper till är oftast inte svårt och man gör det ett leende på läpparna. Det finns en anda i 

väggarna på Bergslätt som jag blir både stolt och glad av. Flera av spelarna pendlar till träning 

och matcher och man gör det för att man trivs. Ingen har lön utan de har kul.  

 

Våren inleddes med ett gemensamt träningsläger för herr och dam i Falkenberg. Vi var över 

80 spelare/ledare som tillbringade en långhelg i stundvis ösregn, men oj vad roligt vi hade. 

Det bjöds på både teater och annan underhållning. 

 

Pär Johansson, med mycket gott stöd från en stabil trio i Carina, Carolina och Stina, körde 

andra året som huvudtränare för dam. Tillsammans har de skapat en bra miljö för 

damspelarna. Laget slutade som sexa i serien med lite mersmak. Några tunga förluster och lite 

för lite mål framåt, gjorde att placeringen inte blev högre.  

 

Dam U-lag har spelat i div 4 under bra ledning av främst Mathias Ottosson. Här är det mycket 

se och lära som gäller vilket är en bra inskolning till A laget. Även Sofia Sandberg har varit 

delaktig runt träningarna med dam.  

 

När det gäller damsidan är Anders Kjellberg oljan som smörjer maskineriet. Han fixar allt det 

som ingen tror skall fixas plus resten. Bra Anders. 

 

På herrsidan hade vi en ny ledartrio. Viktor Johansson som huvudtränare men Mattias 

Noaksson och Ulf Bryntesson som assisterande. En ny oprövad huvudtränare, som var 22 år 

när han tillträdde och med två nya assistenter. Kan bara gå på ett sätt och det gick förstås 

riktigt bra. Frågan är om det kan fungera i så många andra grupperingar. Denna trio gjorde ett 

kanonjobb och fortsatte på den väg som vi stakat ut. Anders P har kämpat med B laget och 

sedan har det funnits ett antal gubbar till i varierande ålder, vikt och tid, som jobbat runt herr.  

Måste här extra nämna Johnny som alltid är med. Respekt mannen.  

 

 



Eds FF årsberättelse – 2023 

Herr A hade en lite brokig försäsong. Tidigt uttåg ur DM och lite så där i träningsmatcherna. 

Som vanligt lite mycket skador, sjukdomar och även lite långresor.  

 

När väl serien drog i gång så kom även laget i gång. Truppen blev starkare och den kom även 

in några nya killar under säsongen.  

 

Vi spelade kul fotboll och skapade väldigt många chanser, dock gjorde vi lite för få mål. Vi 

slutar trea i serien med häng på seriesegern. Vi tar 4 poäng av de två lag som kommer före oss 

i serien och till slut är det två olyckliga förluster mot bottenlag som gör att vi inte vinner 

serien. Surt. 

 

Andra-laget i div 5 gör det också bra. Med många spelare har vi fått rulla runt på spelare i 

matcherna. Detta är ett angenämt problem som vi är ganska unika om att ha. Vi blir till slut 

bästa andra lag och tar oss även förbi nått A lag.  

 

Nu är 2023 glömt och nu går vi för 2024. 

 

Vi måste göra mycket rätt då vi har många spelare. Det kommer fram nya lovande både killar 

och tjejer. Till nästa år så har vi även lite återvändare, comebacker och nyförvärv att se fram 

emot.  

 

På Damsidan har vi äran att presentera den första kvinnliga huvudtränaren någonsin i Eds FF, 

då laget leds av Julia Edqvist. Detta blir bra och hon har även fått med sig en stor och duktig 

stab.  

Viktor och Mattias fortsätter på Herrsidan och vi jobbar i nuläget med att knyta upp någon 

mer resurs. Vi hoppas även att tågen går då halva laget snart bor i Göteborg. 

 

Personligen ser jag kanske mest fram mot att se någon i min familj spela fotboll och jag tror 

inte frun kommer till spel.  

 

Vi skall fira seriesegrar i seniorverksamheten SNART! 

 

 

För fotbollssektioner   Niklas Johansson 

 



Eds FF årsberättelse – 2023 

 

Lag: Dam 

Efter lite av en smekmånad under 2022 där jag kom in när säsongen redan var igång och vi fick bra flyt 

från start blev 2023 betydligt mer utmanade. 

Efter två tuffa knäskador under slutet av 2022 till detta ett antal spelare som flyttat för studier under 

hösten och som lök på laxen drog vår lagkapten Julia hälsenan precis innan utesäsongen skulle dra 

igång.  

På plussidan var att vi flyttat upp en hel hög duktiga juniorer födda -06/07/08 från flicklaget så vi hade 

en stor trupp att jobba med. Tyvärr fick vi också här en korsbandsskada under SM i futsal och 

ytterligare en duktig spelare som var borta hela säsongen 

Vi körde igång försäsongen så snart futsalserien var slut och vi hade bra fart i början med mycket folk 

på träningen. I mars åkte vi på träningsläger i Falkenberg tillsammans med herrlaget. Detta var en av 

höjdpunkterna på året med ett lyckat läger både gällande tränings kvalité och även med att svetsa ihop 

både grupp och förening. 

Efter lägret fick vi mycket sjukdomar i laget och träningsnärvaron dippade ganska rejält in mot DM och 

träningsmatcher. 

Vi började med att slå Kroppefjäll i första träningsmatchen för att därefter förlora mot ett starkt 

Tistedalen. I DM lämnade Valbo WO och därefter var det Viken och där förlorade vi med 5-0 efter att 

ha gjort en bra första halvlek försvarsmässigt men i andra orkade vi inte stå emot. 

Våren startade med ett kryss mot Stångenäs, förlust mot Vallen och därefter seger mot Munkedal. 

Sedan gick vi in i en tung period, i och för sig seger mot Valbo men förlust mot Bovall, Bullaren och 

Herrestad. Prestationerna var väldigt varierande och självförtroendet fick sig en rejäl smäll. 

Om man jämför truppen från premiärmatchen 2022 och 2023 så var det 7 nya spelare. Efter första fem 

matcherna hade vi spelat med sju olika mittbackar. Detta påverkar ju så klart laget och även om 

kvalitetsskillnaden inte är så stor på spelarna är bristen på kontinuitet en stor anledning till den tuffa 

starten. 

U-laget gjorde en bra första match men förlorade mot Bengtsfors med 3-1. Revanschen kom helgen 

efter då Tösse besegrades med 4-2. Sedan gick även detta lag på tre raka förluster som en direkt 

spegling av omsättningen på spelare i division 3-laget. 

Efter detta tog man en stark seger borta mot Orust-U och sedan åkte vi till Bengtsfors med i princip 

flicklaget och var så nära att ta med oss alla tre poängen men fick nöja oss med 2-2 till slut. Detta 

följdes upp med en stabil 1-0 seger mot Tösse. 

I samband med detta så anslöt ett välbehövligt nyförvärv när Alice Andersson kom från IFK Göteborg. 

Strax efter detta kom även Frida Juhlin och Irma Wennerström hem från studier och vi fick helt 

plötsligt ett annat driv på träningarna och hela truppen lyfte sig. 

Kryss mot som jag ser det hela seriens skickligaste lag Rössö F19 som följdes upp med segrar mot 

Grebbestad, Stenungssund och Stångenäs.  

 



Eds FF årsberättelse – 2023 

 

Sommaruppehållet kom olägligt och för U-laget blev hösten tuff med endast en poäng som vi tog 

hemma mot Bengtsfors. 

Tyvärr fick vi ytterligare en skada då Alice drog sitt korsband under sommaren och var därmed borta.   

I detta skede började vi att slussa in våra kommande seniorer då våra -09:or började komma och vara 

med på träning och match. Ett härligt gäng som kom in med mycket energi. 

A-laget fick också en tuff start på hösten med knappa förluster mot topplagen Vallen och Orust. 

Därefter gav vi bort tre poäng mot Bovall (igen) och lyckades tappa en ledning mot Valbo efter att ha 

släppt in sent mål till 3-3. 

Efter denna tunga period skulle vi åka och möta serieledande Herrestad med många återbud så vårt lag 

var ungt och orutinerat. Tjejerna slet som djur hela matchen men jag tror att de flesta hade samma 

uppgivna känsla när de sköt in en frispark i 84 minuten till 1-0. Men denna dag skulle vi inte förlora så 

vi kämpar in 1-1 och detta visar tydligt vad detta lag har för moral och vilja när alla bestämmer sig.  

Vi avslutar säsongen i divison 3 med två segrar och bärgar en sjätteplats vilket jag är nöjd med. Serien 

är på en helt annan nivå i år efter att man gjort om seriesystemet och både Orust och Herrestad kom ner. 

Rössö F19 var mycket duktiga där flera av spelarna både tränar och spelar med Elitettan laget. Även 

Bullaren var starkare i år när de ställde sitt bästa lag på planen. 

Summering jag gör av säsongen är att för att kunna tävla i en serie över 20-22 matcher behöver man få 

en kontinuitet både i träning och match. Skador och sjukdomar var en anledning till brist på detta men 

även att spelare i perioder valde att prioritera andra saker. Detta är fullt förståeligt då de flesta av oss 

ser fotbollen som en hobby och fritidssysselsättning men vill man vara med och tävla hela vägen krävs 

det mer. 

Ansvaret ligger ju så klart hos mig och mina tränakollegor att bedriva en verksamhet som inspirerar och 

gör att man som spelare vill delta och absolut inte missa en träning eller match 

Vi jobbade under året med alternativa träningar där vi helt enkelt bytte ut en fotbollsträning mot något 

helt annat. Detta var väldigt uppskattat av tjejerna och var ett bra sätt att bygga sammanhållning. Vi 

testade på bl.a. innebandy, boule och kickboxning. Självklart deltog även vi ledare med stor glädje på 

dessa aktiviteter. 

Jag har haft två fantastiska år och jag har lärt mig oerhört mycket. Innan jag tog mig an detta underbara 

gäng hade jag inga som helst tankar på att vara tränare på seniornivå, men efter så känner jag att detta 

kan jag tänka mig igen. 

Nu tar jag ett (minst) sabbatsår och är oerhört glad över att i stora delar tränarstaben bli kvar och att vi 

även får in nya krafter som skall ta hand om U-laget och lotsa dem vidare i sin utveckling. 

Att Julia skall ta över känns så självklart och naturligt. En person med så stort Eds FF hjärta och en 

person med tydliga ledaregenskaper så kommer detta bli kanonbra. 

Ser fram emot att följa detta härliga gäng från läktaren 2024. 

Vid pennan. 

Pär  

 

Stina, Sofia, Carro, Pontus, Emmy O, Mathias och Kino. 



Eds FF årsberättelse – 2023 

A-lag Herr 

Säsongen 2023 har varit en intensiv och lärorik resa för oss på många sätt, och som ung 

oerfaren huvudtränare känner jag mig stolt över den utveckling och de prestationer vi skapat 

tillsammans under säsongen och jag är väldigt tacksam över det fina bemötande jag fått av 

alla i truppen. Att sluta på en tredjeplats i division 4 är definitivt något att vara nöjd över, det 

är ingen dålig säsong vi gör rent resultatmässigt, samtidigt som jag hade hoppats på mer. Vi 

hade en tydlig målsättning om att ta steget upp till division 3 som vi dessvärre inte lyckades 

uppnå.  

 

Vi inledde säsongen med ett mycket lyckat träningsläger i Falkenberg tillsammans med 

damlaget med mycket god uppslutning och har under säsongen genomgående haft en hög 

träningsnärvaro. Truppmässigt har vi en bred trupp med många erfarna spelare som håller en 

hög nivå samtidigt som det underifrån kommer upp många talangfulla spelare som tagit 

chansen när de har fått den. Även om jag anser att vår trupp var den bästa i division 4 om man 

lägger ihop både bredden och spetsen har säsongen 2023 överlag varit en ganska stökig 

säsong med spelare som varit bortresta, skadade och avstängda vilket inneburit att vi sällan 

har haft alla tilltänkta A-lagsspelare tillgängliga. Det kan vara problematiskt att inte få 

kontinuitet i laget, ändå tycker jag att vi har lyckats bibehålla en hög nivå spelmässigt under 

majoriteten av matcherna även om vi inte alltid lyckats överföra spelövertaget i poäng och 

vinster. Det är särskilt glädjande att notera att vi var obesegrade mot de två bästa lagen i 

serien då vi på fyra matcher tog två segrar och spelade två oavgjorda, vilket bevisar vår 

kapacitet att prestera på en hög nivå. Det gör kanske det faktum att vi lyckades slarva bort 

poäng mot bottenlagen ännu jobbigare, jag är dock av den åsikten att spelmässigt övertag 

kommer att ge resultat över tid och hoppas att vi kan ta ytterligare steg under nästkommande 

säsong.  

 

Jag kommer inte att gå in på några individuella spelares prestationer på planen som vissa av 

mina föregångare har gjort på ett förträffligt sätt, av den enkla anledningen att jag anser att det 

som stuckit ut i år är kollektivet. Vi har som lag varit väldigt robusta bakåt och släppt in 

väldigt få spelmål under året och det har vi gjort alldeles oavsett vilka spelare som varit på 

planen. Det finns såklart vissa spelare som stuckit ut mer än andra i enskilda matcher och 

vissa individuella prestationer har varit avgörande för utfallet av specifika matcher, däremot 

tror jag att de allra flesta är medvetna om vi inte var tillräckligt spetsiga i år och att vi alla 

som individer behöver ta ett steg framåt ifall vi vill ta klivet upp till division 3 kommande 

säsong.  

 

Avslutningsvis vill jag rikta ett stort tack till Ulf Bryntesson och Mattias Noaksson som varit 

mina assisterande och tagit stort ansvar under året, men också till Niklas Johansson, Johnny 

Enqvist, Anders Paulsson, Anders Andersson och Daniel Odén som hjälpt till runt laget. 

Utöver det vill jag även rikta ett extra tack till spelarrådet med Robin Ferdinadsson i spetsen 

för allt jobb som ni lägger ner. Utan alla dessa eldsjälar hade det inte varit möjligt för mig att 

kunna träna det här underbara laget och jag ser fram emot ytterligare en säsong tillsammans.  

 

Vid pennan, 

Viktor Johansson 
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Herr Div 4 

 Namn  Matcher Mål 

1 Victor Remneland 19 9 

2 Jakob Blom 22  

3 Filip Magnusson 22  

4 Karl Martinsson 19 6 

 
5 Alexander Hagelberg 8  

6 Ahmed Ziku Jaggwe 22 5 

7 Melker Paulsson 18 2 

8 Erik Karlsson 17 3 

9 Adam Johansson 1  

10 Gustav Olsson 21 2 

11 Elias Bäckman 1  

12 Jakob Skoglund Olsson 14 3 

13 Joel Sundberg 17 1 

14 Erik Zetterlund 20  

15 John Moe Karlsson 1  

16 Theo Johannesson 13 3 

17 Max Bryntesson 20  

18 Måns Wennerström 13 2 

19 Christoffer Enqkvist 7  

20 Rasmus Karlsson 6 1 

21 Johan Johansson 1  

22 Alvin Martinsson 3  

23 Reza Karimi 2 

 

 

24 Björn Hedkrok 16 4 

 
25 Karl Wennerström 7  

26 Johan Odén 6  

 

 

 

27 Viggo Johannesson 1 14 

28 Vincent Karlsson 8  

29 Emil Liljeqvist 8  
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Herr Div 5 

 Namn  Seriematcher Mål 

1 Alexander Adamsson 8  

2 Karl Martinsson 2 4 

3 Björn Hedkrok 15 14 

4 Christoffer Engkvist 12 7 

5 Oskar Kristiansson 5  

6 Rohulla Hoseinzadegan 3  

7 Reza Karimi 8 1 

8 Vincent Karlsson 13 3 

9 Edwin Eriksson 12 1 

10 Joel Sundberg 2 1 

11 Rasmus Karlsson 1  

12 Adam Johansson 1  

13 Emil Lilljeqvist 14  

14 Johan Johansson 2  

15 Leon Nordsäter 5  

16 Khadar Aadan Faarax 9 2 

17 Tobias Pettersson 8 1 

18 Samuel Eriksson 4 1 

19 Viggo Johannesson 9  

20 Max Bryntesson 8  

21 Robin Ferdinandsson 13 1 

22 Måns Wennerström 6 10 

23 Gabriel Paulsson 11  

24 Theo Johannesson 2 1 

25 Benjamin Nyström 1  

26 Alvin Martinsson 16  

27 Karl Wennerström 1  

28 Johan Odén 10 1 

29 Daniel Karlsson 1  

30 Erik Ögren Ljungberg 5  

31 Hannes Magnusson 15  

32 

Jakon 

Blom 

Jakob Blom 2  

33 Johannes Sandström 1  

34 John Moe Karlsson 1  

35 Kevin Reimer 1  

36 Leo Larsson 9  

37 Melvin Nystedt 8  

38 Tage Johansson 11  

39 Theo Magnusson 6  

40 Elias Bäckman 12 2 
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Ungdomssektionen 

 

I år har sektionen bestått av sex ordinarie ledamöter: 

Mattias Johannesson, Johan Johansson, Sofia Sandberg, Maria Andersson, Maartin Göthede och Jonas 

Magnusson. Sedan har sektionen förstärkts i slutet av året med Johanna Johansson, Maria Leandersson, 

Melissa Lazarides och Sara Modh som skall ta stafettpinnen vidare kommande år. 

Under året som gått har vi förutom ordinarie verksamhet genomfört en trivseldag i februari, som blev 

ett riktigt trevligt arrangemang. Dagen inleddes med lite föreläsningar där bland annat Anders 

Warnberg berättade om BK Häckens ungdomsverksamhet. Sedan hade Jim Thuresson ett inspirerade 

föredrag om positivt ledarskap, vilket verkligen var roligt. Sedan blev det italiensk buffé med livemusik 

med The Big Shotz.  

Sent på året anordnades även en resa till BK Häcken där vi först besökte deras träningsanläggning och 

sedan fick se Häcken spela mot Malmö FF på Bravida arena, Till dessa trevliga arrangemang har alla 

tränare/ledare varit inbjudna vilket känns riktigt bra då de är de viktigaste kuggarna i verksamheten. 

Nytt för året var även att vi arrangerade en idrottskola på Bergslätt som bestod av att barnen erbjöds att 

spela fotboll, tennis, friidrott och Goalball (spel för blinda med en boll med klockor på) och lite annat 

med hjälp av Fritidsbanken. Arrangemanget genomfördes av klubbarna Eds FF, ETK och Eds SK vilket 

är ett nytt grepp som visade sig vara ett vinnande koncept, då idrottskolan blev en succé med cirka 100 

barn på plats och med mycket goda vitsord efteråt. Arrangemanget genomfördes med stöttning av flera 

företag och kommunen så ett stort tack till dem! 

Sektionens arbete har i övrigt rullat på och en sammanställning av detta  

• Fördelning av träningstider sommar och vinter 

• Försäljning av bingolotter vid några tillfällen på året 

• Anordna bakluckeloppis 

• Försäljning av kläder i två försäljningar, Newbody och Ravelli 

• Samordna domarinsatserna under året 

• Ordna med material av olika slag till lagen 

• Delta i arbetet med att arrangera countrygala 

• Arrangera avlutning för ungdomslagen 

• Cupkommittén har arrangerat sommar- och vintercuper 

 

Som summering av kan jag konstatera att ungdomssektionen har under året medverkat i, och arrangerat 

ett flertal arrangemang utöver den vanliga verksamheten, vilket känns mycket roligt. Sportsligt känns 

det tillfredställande att kunna konstatera att våra äldsta lag i både pojkar och flickor tog hem 

seriesegern i division 4 under året, vilket borde vara ett gott betyg på den verksamhet vi bedriver.   

 

Vi i sektionen vill tacka alla ledare och föräldrar som lägger ett stort arbete på att skapa den fina 

ungdomsverksamheten vi har i klubben. Vi vill också tacka de företag som stöttat oss på olika sätt, samt 

övriga som arbetat i klubben under det gångna året, stort tack. 

Jonas Magnusson ordförande ungdomssektionen 
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Eds FF Cupcomite` 

Ännu ett år har passerat och lika så både sommar & vintercupen. Vi kämpar på med efterdyningarna 

från pandemin, och äntligen börjar det gå åt rätt håll igen. 

Sommarcupen. 

Nytt för i år var att vi började spela cupen fr.o.m 8 år, som annars varit 10 år fast i mindre skala och det 

var populärt. Nöjda spelare och nöjda ledare vilket ger en nöjd cupcomite`, Tyvärr så är det färre 

flicklag som anmäler sig och det resulterade i att vi fick slå i hop åldersklasser för att de skulle få sina 

utlovade matcher. Domarna har under matchdagarna utsett ett fairplaylag i varje åldersklass som sedan 

delades ut när det var färdigspelat. Och då ser man till helheten spelare, ledare och föräldrar. Ett 

uppskattat pris, vi hade även speedshooting där alla spelare samt ledare (lagvis) fick skjuta, som vi 

senare räknade poäng och lagen tävlade mot varandra. 

Även här var det prisutdelning med sponsrade priser från TWH & Coop, en härlig helg med fint väder 

och allt flöt på fint. 

Vintercupen 

71 lag anmälda på 2 helger, många timmar blev det, men vilka futsalhelger det blev. I år fick vi besök i 

från lag som inte deltagit innan, vilket var kul att det sprider sig till fler och nöjda var de, vilket är jätte 

roligt. Nytt för i år i Vintercupen är att vi tillåtit dispens för 2 överåriga men de får bara var en på plan 

åt gången, som vi ska utvärdera om det är något som vi ska fortsätta med.  

Det gick bra för Edslagen, de var på prispallen i respektive åldersklass 2a helgen, ”bra jobbat”. 

Vi vill säga ett stort tack till alla föräldrar, dam- & herrseniorer som dömer, kioskcomite´n och 

Sune&Vigdis som alltid hjälper till. 

Sist men inte minst ett stort tack till våra sponsorer SJB, Dalslands Sparbank & Coop som sponsrat med 

frukt båda helgerna. 

Mvh  Cupcomite´ 

 

 Namn Seriematcher  

1 Eva Edman   

2 Sara Jansson Nyström   

3 Hanna Löfgren   

 
4 Henrik Andreasson   

5 Angelica Lindquist   

6 Joakim Klevenmark   

7 Meja Lorentzen   

8 Louise Albinsson   

9 Joakim Spjuth   

10 Jenny Andersson   

11 Anna Sjöström   

12 Sofia Bryntesson   
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Lag: Flickor 13/14 år 

 Namn Seriematcher  

1 Leyla Özden   

2 Meja Magnusson   

3 Jenna Samuelsson   

4 Selma Verlin   

5 Emilia Pettersson   

6 Inez Ljungkvist   

7 Tilda Mossberg   

8 Elin Martinsson   

9 Keren Larsen   

10 Pihla Antikainen   

11 Kira Larsson   

12 Paula Lacsamana Johansen   

13 Filippa Sandström   

14 Jana Jaabari   

15 Tindra Sandström   

16 Hillevi Wallin   
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Lag: Flickor 13/14 år 

 

2023 - Vilken fantastiskt rolig säsong det var! 

I slutet av februari 2023 så slogs flickor 13 år och flickor 14 år ihop som lag. För 13-åringarna skulle 

detta bli deras första säsong med 9-manna, medan 14-åringarna redan hade spelat det. 

Att slå ihop lag och att få det att klaffa är inte alltid helt lätt och från det att vi slogs ihop tills det att 

serien startade så hade vi bara två månader på oss. Mycket träningstid lades därför på att hjälpa tjejerna 

att skapa en grym laganda. 

Vår första seriematch spelade vi i Högsäter den 2 maj. Där vann vi med 0-11. Sista matchen hade vi 15 

oktober, hemma, och där vann vi mot Frändefors med 8-0. Sammanlagt spelades 16 matcher i serien. 

Resultatet då sista matchen spelats var att vi allt som allt släppt in 12 st mål, gjort 138 mål och vi stod 

som SERIESEGRARE! 👏🏼👏🏼 15 st matcher vann vi och en spelade vi oavgjort.  

Vårt spel har genomsyrats av tre saker - “hitta rätt fokus”, “vinna förstaboll” samt att “alltid lyfta 

varandra”. Tre viktiga ingredienser i fotboll.  Efter detta år så ska tjejerna ha stort stort beröm för deras 

otroliga kämparanda där alla alltid gått in och gjort sitt bästa samt att de som lag peppat och fått 

varandra att bli sitt bästa jag. 

Under säsongen, sommaren 2023, så var vi också i Tanum och deltog i en Fair Play cup. Där mötte vi 

Grebbestads IF, IFK Strömstad och Tanums Alliansen. Tjejerna gjorde en jättebra insats där och vi kom 

2:a. Extra kul var att cupens Fair Play pris gick till en Eds FF tjej, Meja Magnusson! 

Det tjejerna lyckades med att skapa på planen förra året var fantastiskt roligt för oss tränare att se. De 

har växt och utvecklats i massor - både som fotbollsspelare och som lagkamrater. 

Flickor 14 år tar nu klivet upp till seniorfotboll medan 13-åringarna går samman med flickor 12 år och 

skapar 2024-års 13/14-års lag! 

 

Tusen tack för ett fantastiskt år tjejer! 

Malene & Astrid 
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Lag: F12 år 

 

 Namn Seriematcher  

1 Amanda Magnusson 9  

2 Clara Hellström 9  

3 Ester Galborgen 7  

 
4 Freja Dagenbrandt 10 1

2 5 Kerstin Elmborg 12   

6 Lina Sandåker 10 M

a

j 

7 Maja Modh 11  

8 Meja Remneland Melin 12  

9 Melissa Toresson 5  

10 Mollie Nyman 10  

11 My Albinsson Spjut 11  

12 Olivia Eriksson 11  

13 Tuva Johansson 11  

14 Tindra Magnusson 5  
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Lag: F12 år 

 

Så var ett nytt fotbollsår över och tjejerna har inte bara spelat matcher och tränat utan även fått uppleva 

att vara halsduksbärare när IFK Göteborg mötte Degerfors hemma på Gamla Ullevi. 

2023 började vi med att spela Färgelanda Cup. En Cup med lite blandade resultat men alla minns nog 

när vi avgjorde i slutsekunden mot Åsebro. Stor glädje bland tjejerna och de var väl värda den segern.  

Vi har tränat både inomhus, på konstgräs och på Bergslätt. Det har varierat beroende på väder och vind 

samt Countryfestival. Vi har också spelat seriematcher och även där har det varit blandade resultat. 

Viken är alltid en tuff motståndare som vi på hösten lyckades spela oavgjort mot, tjejerna gjorde en 

kanoninsats. Tjejerna gjorde också en riktigt, riktigt bra match mot Brålanda borta där de visade att de 

tagit till sig av träningarnas alla övningar. Vi fick se många fina passningar och riktigt fint spel.  

En fin resa som vi gjorde tillsammans var när vi i maj åkte tillsammans med F11 till Göteborg. Där fick 

tjejerna vara halsduksbärare när Göteborg skulle möta Degerfors. Innan matchen började tågade 

tjejerna ut och ställde sig i en ring i mitten och lyfte upp den blåvita halsduken. Efter det fick se en 

målrik match där IFK vann. Detta var en härlig upplevelse som tjejerna kommer bära med sig.  

Under oktober var vi med i Vintercupen där vi mötte de äldre tjejerna. Vi kämpade på bra och spelade 

jämt med alla lagen. Vi vill också rikta ett tack till cupkommittén som såg till att cupen blev av. Bra 

jobbat! 

Nu väntar nya utmaningar. 2024 ska vi börja med divisionsspel och niomanna. Nu krävs det lite mer, 

men tjejerna är redo. Vi ser framemot ett nytt fotbollsår tillsammans med blivande flickor 13! 

 

/Sofia och Martin 
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Lag: F 11 år 

 Namn Seriematcher  

1 Ebba Andersson   

2 Elina Dahl   

3 Embla Klar   

 
4 Jasmine Pettersson   

5 Linn Lorentzen   

6 Nellie Edquist 

 

 

 

  

7 Nova Johansson   

8 Ofelia Noaksson   

9 Saga Komljenovic Gustavsson   

10 Sofia Lacsamana    

11 Sibel Özden     

12 Stella Lazarides   

13 Xinyi Hu   

 

 

Saga Komljenovic, Linn Lorentzen, Ebba Andersson, Xinyi Hu, Embla Klar, Elina Dahl, Jasmine Pettersson, 

Meja Lorentzen, Nova Johansson, Sofia Lacsamana och Ofelia Noaksson 
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Lag: F 11 år 

Detta glada och fantastiskt goa gäng har för andra året nu spelat seriespel 7-manna i  12-årsserien. 

Några lag de har mött har varit jämnåriga, men de flesta har varit 1–2 år äldre vilket har varit 

utmanande och lärorikt på många sätt. Ändå har de i år fått känna på mer av hur det är att ha övertaget i 

en match och har tagit hem en hel del vinster. Det har varit uppiggande och roligt och tjejerna har fått 

sträcka på sig och känna sig stolta.  

I år har vi övat lite extra på igångsättning vid målvaktsutkast, på hörnor och avslut. Vi har också pratat 

mer teknik och teori. 

 

Utöver våra två träningar per vecka… 

…har vi deltagit med två lag anmälda från oss i Färgelanda Indoor Cup i februari, där det blev blandade 

resultat för båda lagen. 

…har vi blivit medbjudna att åka med till Ullevi och vara halsduksbärare vid matchen IFK Göteborg – 

Degerfors (herrar) i maj. En fantastisk dag där solen sken och matchen bjöd på många mål för 

hemmalaget. Otroligt roligt och mäktigt att få uppleva och det blir ett minne för livet! Vi tackar F12 för 

att vi fick möjligheten att åka med. 

…har tjejerna deltagit på Sommarcupen i Ed. Även här blev det blandade resultat. Fint arrangerad cup 

med aktiviteter som speedshooting, där vårt lag fick pris för hårdaste skotten i vår klass! 

…har vi under hösten även varit med på Vintercupen i Ed där laget spelade oavgjort, förlorade och 

vann.  

 

Under året har laget tappat några spelare, men ännu fler har anslutit så nu när vi går in i 2024 gör vi det 

med hela 15 spelande tjejer. Vi ser fram emot att få fortsätta utvecklas och ha kul ihop. Under 

kommande år ska vi satsa på att få åka iväg på en tvådagars cup med övernattning.  

 

Tobias Johansson, Meja Lorentzen och Sandra Andersson 
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Lag: Flickor 9-10 år 

 Namn  

1 Elin Arvidsson  

2 Nor Bonskog  

3 Oline Ekhögen  

4 Ebba Ericson  

5 Bianca Eriksson  

6 Saga Eriksson  

7 Tuva Fredriksson  

8 Alva Jensen  

9 Nellie Johansson  

10 Ebba Karlsson  

11 Sigrid Moberg  

12 Ava Noaksson  

13 Fanny Pettersson  

14 Stina Leandersson  

15 Annie Karlsson  

16 Amanda Svensson  
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Lag: Flickor 9-10 år 

 

År 2023 var året då tjejerna födda 2013 och 2014 gjorde premiär inom 7-mannafotboll. Det var också 

året då vi höjde träningsdosen genom att börja träna två gånger i veckan. I mitten av mars började vi, 

utöver vår inomhusträningstid, träna utomhus en kväll i veckan. Trots att det vid flera träningstillfällen 

var både kallt och snöigt var uppslutningen på utomhusträningarna lika god som på 

inomhusträningarna. Det är extra roligt att vara ledare när nästan samtliga tjejer i laget kommer vid alla 

träningstillfällen!    

 

På Valborgsmässoafton gjorde tjejerna matchpremiär på 7-mannaplan. Vi åkte till ett kallt och blåsigt 

Trollhättan för att delta på Maxi Cup. Tjejerna mötte tufft motstånd av stadslagen, men under den sista 

matchen för dagen märktes det att tjejerna hade kommit in mer i det spel som krävs när spelplanen är 

större. Den erfarenheten tog vi med oss när det i början av maj äntligen var dags för seriepremiär och 

den spelades hemma på konstgräset. Tjejerna tog en komfortabel seger och det märktes att den ökade 

träningsdosen hade bidragit till bättre kondition och styrka. 

 

Under Kristihimmelsfärshelgen i maj var det dags för sommarcupen hemma på ett soligt Bergslätt. 

Eftersom det var få lag anmälda spelade tjejerna mot både elva- och tolvårslag. Tjejerna stod upp väl 

mot de äldre (och större!) tjejerna och de gjorde dessutom mål. Även om tjejerna inte vann någon 

match tog de det finaste priset för dagen – priset i Fair Play!     

 

Tjejerna fortsatte med att vinna sina matcher under hela vårsäsongen, vilken avslutades med en mycket 

jämn och spännande match när vi mötte Färgelanda på Bergslätt. Matchen slutade 6-5 och tjejerna 

kunde gå på sommaruppehåll obesegrade!  

Innan vi tog träningsuppehåll träffades vi en kväll vid Sågtjärn för att bada och fika. Tjejerna utmanade 

sina föräldrar i kubbstafett och det var ingen brist på tävlingsinstinkt varken hos tjejerna eller hos 

föräldrarna.  

 

I augusti började vi träna igen och när seriematcherna var igång fortsatte tjejerna i samma vinnarspår 

som under vårsäsongen. Även höstsäsongen skulle avslutas med en spännande match mot Färgelanda 

och den slutade 2-2. Tjejerna gick obesegrade genom hela sin första säsong på 7-manna. De har under 

hela året uppvisat stor träningsvilja, fin spelförståelse samt bra positions- och passningsspel, men 

framförallt visar de en stor glädje för laget, kamraterna och fotbollen. Extra roligt är att vi har flera 

tjejer som vill stå i mål och att vi varje match kan rulla runt på flera målvakter.  

 

För att fira en härlig säsong överraskade vi tjejerna i oktober med en resa till Göteborg för att se 

Sveriges damlag möta Schweiz. I våra gula tröjor och blåa Eds FF-mössor hejade vi fram de svenska 

damerna till vinst. Samma helg spelade vi vintercupen i Eds bollhall och vi ställde upp med två lag för 

att alla skulle få mycket speltid. Eftersom det även i vintercupen var få lag anmälda mötte vi äldre lag. 

Vi inledde med att möta varandra och vi såg matchen som uppvärmning inför de kommande tre 

matcherna. Båda våra lag stod upp mycket bra och vi kan summera vintercupen med att de både vann, 

spelade oavgjort och förlorade med uddamålet.        

 

Vi ledare har haft ett härligt år med alla tjejer! Vi önskar även tacka alla fantastiska föräldrar som ställer 

upp runt vårt lag. Ni både står i kiosken på hemmamatcher och cuper, hjälper till under 

countryfestivalen och vid ungdomsavslutningen. Utan er hade vi ledare inte klarat vårt uppdrag – så ett 

stort tack! Nu ser vi fram emot att spela andra året på 7-manna och få se tjejerna ta ytterligare kliv 

framåt i sin utveckling som både fotbollsspelare och lagkamrat.   

 

 

Vi tackar för i år och siktar på ett roligt fotbollsår 2024  

// Paulina, Maja och Anna  
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Lag: F 6/7/8 år 

 Namn Seriematcher  

1 Astrid Källén 0  

2 Liv Bonskog 0  

3 Signe Ljungkvist 

 

0  

 
4 Elektra Lazarides 

 

0  

5 Paulina Benjaminsson 0  

6 Alicia Leandersson 0  

7 Stephanie Leandersson 

Lazarides  

0  

8 Evelyn Oscarsson 0  

9 Agnes Rosenbaum 0  

10 Alma Mossberg 0  

11 Zelda Eggelmeijer 0  

12 Ingrid Belfrage 0  

13    

 

 

Bild från förra året, några nya spelare har tillkommit och några har slutat spela.  
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Lag: F 6/7/8 år 

 

Det här året har varit riktigt kul och givande för både spelare och oss tränare, då vi till exempel började 

att spela sammandrag utomhus. Vi har varit med i ett gäng olika sammandrag både på våren och hösten 

vilket har varit otroligt roligt! Tjejerna har varit med och spelat i två olika årskullar. Våra 6- och 7-

åringar har spelat i 4 sammandrag, 3 mot 3 med sarg, medan våra 7- och 8-åringar spelat 5 sammandrag 

under samma period i 8–9-årsklassen. Här har vi också fått hjälp av några 9-åringar, Stina, Fanny och 

Oline som förtjänar ett omnämnande då de bidragit till en god gemenskap och varit bra förebilder för 

våra tjejer när de spelat sina första fotbollsmatcher.  

Vi var också med i vintercupen här i Ed, vår första inomhusturnering där våra 7–8-åringar var med i en 

äldre åldersklass, men ändå gjorde väldigt bra ifrån sig genom bra resultat och genom att som lag bli 

tilldelade turneringens fair play-pris, väldigt kul! Vi håller framöver utkik efter inomhusturneringar där 

även våra 6-åringar kan få vara med och prova på inomhusfotboll.  

Sammanfattningsvis har det varit ett riktigt kul år! Tjejerna har växt både som spelare och kamrater och 

det är väldigt kul att få vara med och bevittna som tränare. Vi ser mycket fram emot 2024-säsongen 

med det här härliga gänget! 

/Erik och Dennis 
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Lag:  P 14/15 år 

 Namn Seriematcher  

1 Emil Edman 13  

3 Elton Haugerud 6  

4 Gustav Gunnarsson 11  

 
6 Wiebe Visser 12  

8 Hassan Muhemed              13  

9 Rami Haj Kodur              13  

10 Arzen Bilalli 10  

11 Alfons Nyman 13  

12 Alfred Olsson 12  

13 Fajer Abou Shebli 11  

15 Kinan Amoon 12  

16 Hussein Mohamed Huseen 13  

20 Benjamin Nyström 13  

31 Wessam Alissa 12  

66 Nils Johannesson 11  

19 Liam Lorentzen   

 Linus Bäckström                   
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Lag:  P 14/15 år 

Seriesegrare  div 4 P -14 år 2023 

Ännu en säsong har passerat, denna gång gick vi obesegrade genom hela serien samt en oavgjord 

match. Vi har tränat på som vanligt med löp och styrka under försäsongen, som sedan gett goda resultat 

under seriespelet. 

Innan serien startade spelade vi en träningsmatch mot Kroppefjäll P-15 år på SJB arena. Killarna känns 

bra samspelta och Hedekasgänget kom in som en frisk fläkt och det har gett våra killar ny energi. 

Vi har tränat 3 dagar i veckan under säsongen, med hög träningsnärvaro på de flesta. Killarna har ett 

bra passningsspel både på djupet och bredden och god kommunikation på plan. Vilket har stärkt laget 

enormt. Vi har tränat mycket på att hålla i bollen och rulla den inom det egna laget även i pressade 

situationer. Och det har gett goda resultat under säsongen. 

Vi har bara spelat en cup i år och det är våran egen Vintercup, där spelade vi i gruppen 15 år. Killarna 

hade inte tränat någon futsal  ihop, för Hedekasgänget hade börjat träna hos sig och tiden räckte inte till 

eller träningstider. Trots det slutade de 2a i turneringen med en grym insats av killarna .  

Nu laddar vi om för en ny säsong med nya utmaningar och Gothia cup. 

Vi tackar killarna för ett fantastiskt fotbollsår och vi ser fram emot att följa eran resa på 11-manna plan. 

Vi vill även tacka er föräldrar som stället upp under året. 

Mvh  Eva, Sara & Henrik 
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Lag: P 13 år 

 Namn Matcher Mål 

1 Simon Sjölie       17  

2 Milo Nystedt       17 1 

3 Sigge Bäck       17  

 
4 Junior Carlsson       17 7 

5 Ville Holmström       16  

6 Max Eriksson       15 3 

7 Sebastian Löfgren Gustafsson       15 1 

8 Alvin Carlén       14 11 

9 Gustav Svensson       14 1 

10 Noel Källén       13   7 

11 Walter Örtemark       13  

12 Felix Ciparsons       12 2 

13 Karl Sjöström       11  

14 Elias Larsen       10  

15 Gabriel Jansson Nyström       10  

16 Gustav Hansson         5  

17 Scott Mattsson         5  

18 Mason Mattsson         4  

19 Ebbe Gillberg         3 1 
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Lag: P 13 år 

Jag har haft äran att få ta över som tränare för dessa fantastiska killar. Vi startade året i januari med 3 

pass i veckan varav 2 på konstgräset och 1 pass i bollhallen. Vi körde på så här fram tills april. Efter det 

hade vi 2-3 pass i veckan på Bergslätt under säsongen. Största fokus på träningarna har jag lagt på att 

ha mycket spelövningar, för att få till ett bra passningsspel. Detta året var första året som killarna 

spelade 9-manna med större plan och mål. Detta skapade större ytor att fördriva ett eget passningsspel 

på. Spelmässigt utvecklade vi oss väldigt mycket under året och det var väldigt kul att se att de fick 

nytta av det vi tränat under året. I mars fick vi chans att få se var vi stod då vi mötte Svarteborgs 13 

åringar i en träningsmatch. Detta var väldigt ovant för killarna med dessa större ytor men vi spelade 4-4 

i denna första match. 

 

När serien började i början på maj, så mötte vi IFK Åmål borta som spelade med mestadels 14 åringar 

och var väldigt välväxta. Vi höll modet uppe under hela matchen men efter att haft 0-0 efter en bra 

första period så rann det tyvärr iväg till en 0-14 förlust. Men nu var seriespelet igång och förstod att vi 

hade en tuff säsong framför oss, då vi mötte ett antal lag som var äldre än oss, Vårsäsongen rullade på 

med ytterligare 6 matcher. Vi gjorde några riktigt bra matcher,spelmässigt men tyvärr räckte det inte till 

några poäng under våren, där vi hade 11-68 i målskillnad, på dessa 7 matcher. 

 

Men något skedde under sommaren. När höstsäsongen drog igång mötte vi återigen IFK Åmål men på 

Bergslätt, vi gjorde en riktigt bra match spelmässig och pressade dem, men fick tyvärr ge oss med en 2-

6 förlust, men det var ett stort framsteg sedan vårmatchen mot dem. Då anade jag att vi skulle få en 

roligare höst än vad våren var. Andra höstmatchen mötte vi Laxarby hemma och då fick vi allt att klaffa 

och tog våra 3 första poäng efter en stabil 4-1 seger.  

 

Höstsäsongen fortsatte med mestadels bra spel och insatser från killarna, Vi gjorde 9 seriematcher 

under hösten, där vi tog 7 poäng och hade 19-38 i målskillnad. Vi lyckades att genomföra alla våra 16 

matcher under säsongen, trots resultaten har killarna haft uppe spellusten och modet hela året. Vill ta 

och gratulera Eds FF 14 åringar som gick igenom våran serie obesegrade och stod som seriesegrare när 

den var klar. 

Vill ge ett stort tack till Ville, Sebbe, Felix och Gabbe som varit med oss under säsongen och få möta 

killar som är ett antal år äldre.  Även ett stort tack till Hanna Löfgren som hjälpt mig på bänken under 

mestadels av matcherna. 

Ett jättetack till killarnas föräldrar som följt med och stöttat och hejat på dem under säsongen. Ni har 

även ställt upp med hjälp runt Countryfesten, kiosken på Bergslätt och diverse försäljningar som gör att 

vi kan bedriva detta arbete med era ungdomar. 

Speciellt tack till Paulina, Dan och Joakim Svensson som ställt upp och hjälpt mig med träningar när 

det kört ihop sig. 

I november fick vi möjlighet att spela Vintercupen på hemmaplan. Då fick vi äntligen chansen att få 

möta jämnåriga killar. Märktes redan när killarna kom till bollhallen hur denna kvällen skulle sluta.  

Efter en härlig eftermiddag då vi gick igenom gruppspelet obesegrade, avslutade vi kvällen med en 

rafflande final mot Högsäter. Matchen började med ett tidigt baklängesmål redan efter 10 sekunder men 

vi jobbade oss in i matchen och kvitterade, matchen gick till en mållös förlängning och matchen fick 

avgöras på straffar. Även denna straffläggning gick till förlängning och avgjordes först i femte 

omgången. Då vi gjort mål på alla våra fem så missade Högsäter en och vi stod som lyckliga vinnare av 

cupen. Vilken avslutning på säsongen. 

Under året har vi ätit någon pizza tillsammans och kommer ha en avslutningskväll på bowlingen som 

inte blivit i skrivande stund. 

 

Ett stort tack till alla från en stolt tränare, som redan ser fram mot nästa säsong. 

 

Joakim Nystedt 
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Lag: P11/12 år 

 Namn Seriematcher  

1 Alfred Johannesson   

2 Anton Holmqvist   

3 Arben Aronsson   

 
4 Erik Spjuth   

5 Felix Ciparsons   

6 Gabriel Jansson Nyström   

7 Hugo Melin   

8 Joel Gustafsson   

9 Karl-Erik Skarpnes Röst   

10 Leonidas Waldetoft   

11 Lucas Sjötun   

12 Mohamed Mohamed   

13 Måns  Hallberg   

14 Noah Nilsson Dag   

15 Oscar Lööf   

16 Rafael Hesselroth   

17 Rasmus Edman   

18 Sebastian Löfgren Gustafsson   

19 Vilgot Hansson   
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Lag: P11/12 

Då var det dags att summera ett fotbollsår och vi är tacksamma att vi fått följa killarna ännu ett år! Till 

vår glädje har det varit ett år med många matcher och träningar. Killarna i gänget har varit riktigt 

taggade även i år och det har varit stor uppslutning på träningar och matcher. Vi inledde året med 

inomhusträningar och cup i Färgelanda, där killarna kämpade på otroligt bra och vi var så många så att 

vi kunde spela med två lag vilket gjorde att de fick mycket speltid. Fler fotbollsugna killar har 

tillkommit och vi är nu 19 inskrivna spelare och vi har nu spelat 7-manna i två år och laget har spelat 

ihop sig riktigt bra.   

Vi drog igång en kakförsäljning för att få in pengar så att varje spelare skulle få en Eds FF 

träningsoverall, vilket var mycket uppskattat och mest nöjda var killarna över att ha sitt namn tryckt på 

ryggen. 

Vi har fortsatt med två träningar i veckan och vi började med inomhusträning i januari och i april 

började vi träna ute på SJB Arena. I maj var det äntligen dags för gräspremiär, det är alltid lika härligt 

när alla åter är samlade på Bergslätt! Det blev rätt så intensivt med flera matcher under vår och sommar 

och extra intensivt för några av killarna som även hoppade in på träningar och matcher med P13. Även 

i år har det varit ett fint samarbete mellan dessa lag vilket är riktigt kul att vara en del av. 

I år anordnades det en idrottsskola där barnen fick möjlighet att testa på olika sporter, kul att testa på 

lite nya saker men favoriten hos killarna var ändå fotboll. Lika uppskattat som vanligt var det med 

ungdomsledarna som bemötte och uppmuntrade barnen på bästa sätt i ur och skur. Extra uppskattat var 

ändå sista dagen då det bjöds på tacos och ett oväntat vattenkrig av ledarna. 

Innan vi gick på sommaruppehåll bjöd killarna in föräldrarna till match och det blev nog årets mest 

omdiskuterade match då det fanns olika uppfattningar om vem som egentligen vann och svårt att 

avgöra vilka som nu är mest revanschlystna. En ny match är bokad och vi ser fram emot den. 

Efter ett kort uppehåll drog träningarna på Bergslätt igång och vi hade fler matcher Killarna fortsatte att 

kämpa på och med hjälp av kämpaglöden så spelade de riktigt bra. När mörker, och blöta planer gjorde 

att vi inte kunde träna på Bergslätt mer, fick vi förflytta träningarna till SJB Arena och i oktober 

började vi att träna inomhus. Killarna var extra taggade att träna då det närmade sig årets Vintercup. Vi 

kunde anmäla två lag vilket gjorde att killarna fick mycket speltid och det var såklart otroligt 

uppskattat.  
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Vi avslutade utesäsongen med en kväll på bowlingen med killarna. Tack vare föreningens trivselpeng 

och föräldrar som bjöd på korv med bröd blev det en riktigt lyckad kväll med massa skratt och en hel 

del strikes.  

I november var det äntligen dags igen för att samla alla ungdomslag, tränare, familjer för den 

gemensamma ungdomsavslutningen i bollhallen. Det bjöds på korv med bröd, prisutdelning och den 

populära ståbingon. När vi summerar detta år ser vi en stor utveckling hos killarna och även hur mycket 

målvaktsträningen och extraträningarna ger, men också de stunder där vi samlas och hittar på andra 

saker ihop så som bowling, bad och gott häng. 

Vi vill passa på att tacka spelarna, föräldrarna, målvaktstränarna och alla som på ett eller annat sätt 

gjort denna säsong till ett roligt och utvecklande år. Nu ser vi framemot 2024!  

Andreas , Hanna & Martin 
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Lag: P 10 år 

 Namn Seriematcher  

1 Memphis Klevenmark   

2 Alvin Jönsson   

3 Charlie Mattsson   

 
4 Einar Andreasson   

5 Jakob Källén   

6 Johan Jakobsson   

7 Olle Sääf   

8 Olof Elmborg   

9 Sam Noaksson   

10 Sebastian Rosenbaum   

11 Sigvard Belfrage   

12 Vincent Skavöy Züchner   
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Lag: P 10 år 

Fantastiska laget P10 år har haft ett händelserikt och framgångsrikt 2023. Under försäsongen tränade vi 

på som vanligt och bokade under våren in träningsmatcher mot Strömstad och Stångenäs i spelformen 7 

mot 7. Denna spelform var helt ny för oss. Kul dessutom att möta lag vi normalt inte spelar mot i 

seriespelet tyckte vi.  

När säsongen drog igång så var det premiär för seriespel i spelformen 7 mot 7. (Tidigare år har vi spelat 

sammandrag och senast i spelformen 5 mot 5.) Våra spelare är duktiga spelare och utvecklas mycket 

hela tiden. De är skickliga på att läsa spelet, skotten sitter, tekniken förbättras. De är helt enkelt väldigt 

receptiva och är lyhörda inför att lära nytt. Maj månad spelade vi Sommarcupen i Ed vilket förstås är en 

stor grej för laget.  

Seriespelet fortsatte in i juni men sedan tog vi sommarlov. Inför uppstarten efter pausen anordnade vi 

ett träningsläger med övernattning. Uppskattat av grabbarna och en rolig grej som stärker killarna 

samman. Lägret hade vi i Håbol dit vi hade bjudit in några hemliga gäster.  

Dag 1 var gästerna 4 stycken duktiga 17-åriga fotbollsspelare. Dessa går samtliga på 

fotbollsinriktningen på gymnasiet i Åmål. De fick hålla ett träningspass med våra spelare samt att de 

berättade lite om sig själva och sin syn på fotbollslivet. Killarna lyssnade uppmärksamt och 

inspirerades av våra gäster. Efter träningen blev det bad i tjärnet och sedan tacos där våra gäster 

medverkade för att killarna skulle kunna nätverka ytterligare och kanske ställa frågor. Vi hade planerat 

några teambuildingövningar som våra spelare gjorde i smågrupper för att stärka teamet ytterligare och 

att alla skulle kunna komma till tals. Därefter ville killarna ta en (sen) kvällspromenad genom Håbol 

vilket slutade med spontant fotbollsspel i sommarnatten tillsammans med några andra barn/ungdomar 

de träffade på.  

Dag 2 hade vi ytterligare en hemlig gäst som höll ett träningspass med både barn och ledare. Sedan 

fotbollspass och därefter lunch innan hemfärd. Jättefint minne tillsammans med laget. 

Serien drog därefter igång igen och killarna har gjort fantastiskt bra ifrån sig. På alla plan. I oktober var 

det dags för SJB Vintercup i Ed. Futsal har vi inte övat jättemycket på denna säsong då vi lagt mest 

fokus utomhus. Men killarna kämpade på och hade en rolig dag tillsammans. Avslutningen i november 

med prisutdelning är en festlig dag och så också i år. Killarna tog stolta emot sina priser. Tack för detta 

år, P10 år är ett gäng spelare vi är väldigt stolta över. 

Ledare: 

Josefin Belfrage, Sofia Elmborg, Tobias Pettersson 
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Lag: P9 år 

 Namn Seriematcher  

1 Alexander Lindquist   

2 Kelian Johansson   

3 Levis Arbratt   

4 Melker Svensson   

5 Adrian Moodh   

6 Carl-Gustav Al Sharth   

7 Hugo Tellskog   

8 Hugo Sjöberg   

9 Sakarias Bäckman   

10 Alvin Sjölie   

11 Albert Mattsson   

12 Emanuel Jansson   

 



Eds FF årsberättelse – 2023 

 

Lag: P9 år 

Under 2023 vår-, sommar- och höstsäsong var P9 ett lag tillsammans med P8 och var cirka 23 spelare 

allt som allt. Träningarna var därför svåra att styra upp, det var mest fokus på lek och match. Många 

träningar har vi endast varit en vuxen på. Under sommaren började arbetet med att hitta någon förälder 

för P8 som kunde tänka sig att ta gruppen under träningarna. Tanken var att fortsätta träna på samma 

dag och tid men dela in sig i två grupper på träningarna för att skapa struktur. Då det alltid är svårt att 

hitta föräldrar som är frivilliga till att delta på träningar och andra åtaganden såg vi ingen annan lösning 

än att föräldrar till P8 fick prata ihop sig om sitt lag och hur de löser närvaro av vuxen person på 

träningar framåt.  

 

Vi har spelat en hel del sammandrag och där har vi varit två lag anmälda och samma till sommarcup. 

Under vintercupen var vi ett lag anmält från P9.  

 

Under hösten 2023 kom det fram tre tränare till P8 och vi kunde under septembers slut dela in oss i två 

lag.  

Både tränare för P8 och P9 såg det som enda alternativet om vi som förening vill erbjuda spelare en 

säker och trygg träning som ger många spelminuter och utvecklar spelarens förmågor på träningarna.  

 

Efter avstämning med P8 såg de tränarna behovet av att vara flera vuxna på träningarna. Det blev 

väldigt bra att dela lagen. P9 har nu 12 egna spelare och förhoppningsvis får vi fler under 2024.  

Träningarna har blivit mycket mer ordnade och vi kan lägga upp en plan för spelutveckling i laget. Det 

är hög närvaro på träningarna och spelare som är lyhörda för övningar och träningsmatch.  

Vi ser att vi kommer behöva utöka träningstillfällen från en dag i veckan till två och nästa år ska vi 

börja spela 7-manna.  

 

Sabina Arbratt 
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Lag: P8 år 

 Namn  

1 Billy Klevenmark  

2 Borys Honsevych  

3 Carl Molander  

4 Charlie Öberg  

5 Collin Strannelind   

6 Elias Gabrielsson   

7 Karl Jensen  

8 Kasper Jensen  

9 Mark Chadnov  

10 Milo Borg  

11 Vincent Wester  

12 Valdyslav Kovtsunak  
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Lag: P8 år 

 

P8 har under oktober 2023 fått tre nya tränare, Malin Strannelind, Johanna Henriksson och Johan 

Molander. Killarna har tidigare tränat tillsammans med P9, det var då ungefär 25 barn som tränade 

tillsammans. Nu när vi delat laget, 12 barn och 3 ledare, tror vi att varje enskild spelare kommer att 

kunna utvecklas mer. 

Då vi nu är ett helt nytt lag har vi under den korta tid vi tränat tillsammans ägnat oss åt att lära känna 

varandra, vi har fokuserat på roliga övningar som sammansvetsar gruppen.  

 

I oktober spelades vintercupen i Ed där killarna för första gången fick spela tillsammans som lag. Både 

tränare och spelare var mycket nöjda med dagen och längtar redan till nästa match. I november väntas 

fotbollsavslutning, något killarna ser framemot. Vi fortsätter att träna en gång/veckan även under 2024. 

Vi tror och hoppas att träningen är en utav veckans höjdpunkt för våra killar, det har absolut blivit så 

för oss tränare!  

 

Malin Strannelind 



Eds FF årsberättelse – 2023 

Lag: P 6-7 år 

 Namn Seriematcher  

1 Adrian Josdal   

2 Arvid Alzoughby   

3 Arvid Moberg   

 
4 Henry Belfrage   

5 Hugo Lundin   

6 Konstantin Pettersson   

7 Levi Johansson   

8 Levi Spjut   

9 Max Dagerbrant   

10 Milton Johansson   

11 Nils Johansson   

12 Timian Magnesen   

13 Vide Ekhögen   

14 William Jensen   

15 Maximilian Kemppainen   

16 Malte Spjut   

17 Alfred Wahrnberg   
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Lag: P6-7 år 

Detta lag är ett härligt gäng med fotbollsspelande barn. Vi har snart tränat tillsammans i 2 år och vi är 

fortfarande föreningens yngsta pojklag. Spelarna är födda både 2016 och 2017. Vid start var fokus mest 

skoj med boll, hinderbanor och rörelselekar. Efter hand har vi kunnat gå över mer och mer till fler 

bollekar och mer fotbollsövningar av lite mer tekniskt slag. Trots sin ringa ålder är detta ett väldigt 

spelskickligt lag. De har redan ett fint passningsspel och flera börjar kunna läsa spelet på ett 

imponerande sätt.  

 

I våras var premiären för laget i matchsituation. Vi ställde upp med 2 lag i spelformen 3 mot 3. Denna 

spelform spelas på sarg. Killarna tyckte det var festligt att få åka på match och bära föreningens 

klubbkläder. De gjorde fint ifrån sig och flera spelare blev stolta mottagare av det gröna kortet under 

säsongens 5 sammandrag. Detta är som tidigare nämnt ett spelskickligt gäng så de behöver lite mer 

utmaning än vad sammandrag i 3 mot 3 erbjuder. 

I samråd med föräldrar togs därför beslut om att ställa upp med ett lag i SJB Vintercup i oktober. 

Lägsta åldersgruppen är 8 år så därav bollande med föräldrarna då motståndet ju skulle komma att bli 

tuffare. Föräldrarna tyckte liksom vi ledare och barnen att det skulle bli en spännande utmaning. Och 

det blev det. Vårt lag P6-7 år gjorde finfina matcher i gruppen Pojkar 8 år där motståndet alltså var 8-

åringar. Kul att få vara med och testa på. Nu är vi än mer taggade för 2024 med sammandrag i spelform 

5 mot 5.   

Ett ledarskifte skedde under oktober/november då Mattias slutar och Daniel tillkommer. Detta då 

Mattias son väljer att pausa med fotbollspelandet. 

Avslutningen i november med prisutdelning är en festlig dag och så också i år. Detta blev barnens 

andra prisutdelning. Spelarna tog stolta emot sina fina guldbollar som var årets pokal. Tack för detta år,  

P6-7 år är ett gäng goa spelare vi är stolta över och ser fram emot att följa och coacha.  

 

Ledare: 

Josefin Belfrage, Jenny Andersson, Mattias Kemppainen (avgående nu slutet 2023), Daniel Jonasson 

(nytillträdd efter Mattias avslut) 
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Lag: Målvakter 
  

Namn 
  

1 Ville Holmström 
  

2 Sebastian Löfgren 
  

3 Emil Edman 
  

4 Simon Sjölie 
  

5 Hanna Forsman 
  

6 Karl-Erik Skarpnes Röst 
  

7 Memphis Klevenmark 
  

8 Einar Andreasson 
  

9 Pihla Antikaninen 
  

10 Max Eriksson 
  

11 Ofelia Noaksson 
  

 

 

Ännu ett år till ända med målvaktsträningen som undertecknad håller i tillsammans med Johnny och 

Christoffer Engkvist.  

I år var det till en början, precis som i fjol, relativt stor ruljangs på spelare men under andra halvan av 

säsongen har vi fått till bra kontinuitet.  

Ett härligt gäng som kommer varje vecka och tränar tillsammans. Naturligtvis är det väldigt roligt att 

varje år se våra spelare utvecklas, något som tydligt märks att de faktiskt gör, så det verkar som att vårt 

arbete ger visst resultat. 

Vi har även fått se en av våra f.d spelare, Lovisa Östberg Lindqvist, tagit klivet upp till 

seniorverksamheten där hon etablerat sig i damlaget på ett mycket bra sätt.  

Förhoppningsvis kan vi även framgent fortsätta slussa spelare upp till seniorverksamheten. Det finns 

helt klart potential i gruppen så om några år kan säkert även de ta klivet upp. 
 

Avslutningsvis vill vi även passa på att tacka alla spelare för året samt ett extra stort tack för de fina 

presenterna vi fick i somras. Nu blickar vi framåt mot nästa säsong med härliga träningar på ett soligt 

Bergslätt, även om det känns avlägset i det mycket bistra vinterväder som råder i skrivande stund. 

 

 

Vid pennan 

Johan Johansson 
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Lag: Grunden 

 

Vi är nu inne på vårat andra år i Grunden. Vi har fått nya spelare under året, det är superkul att vi blir 

fler. Även tränare har blivit fler, Adam. Mina och Ingalill. Träningarna kör vi som vanligt tisdagar 

17.45-18.45 i Usiktens idrottshall. Vi har så otroligt roligt tillsammans. Ni alla är välkomna upp och 

titta på eller vara med och träna.  

Vårat ordspråk som kommer från våran lagkapten/domare: Ingen stress bara kärlek  

 

Eds FF Grunden  
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Lag: Bordtennis 

Bordtennis A-laget säsongen 2022-2023  slutade vi 7:a. 

En säsong med skador i laget. På försäsongen åkte Jan Lorentsson på en skada och blev borta till december. 

Sedan drog jag av hälsenan i Västsvenska mästerskapen och blev borta resten säsongen.  

 

Något B-lag hade vi inte då de spelarna drog igång i Bullaren.  

Spelade i A-laget gjorde Jan Nilsson M.kvot 9-7,Jan Lorentsson 11-9,Ronny Hansen 8-5,Christoffer 

Karlsson 11-27,LinusNilsson 8-24 och Bengt Magnusson 0-17.Dubblarna 12-11. 

Bt-sektionen Jan Nilsson 

 

 

 

Ronny Hansen, Kim Brattvang, lagl. Jan Nilsson, Jan Lorentsson och Linus Nilsson 
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Lag: Bordtennis ungdom 

Vi har ett riktigt härligt gäng med barn som tränar flitigt varje torsdag.  

Denna säsong ökade vi på träningstiden till 1,5 timme då vi tyvärr inte kan få till en extra dag med 

träning och vi känner att den tid vi har går alldeles för fort.  

Intresset för pingis är stort men de grupper vi har är fulla så inför kommande säsong hoppas vi på att 

kunna starta ytterligare 1 grupp. 

Vi har också börjat fundera på om grabbarna skall vara med i ungdomsserien nästa år. Intresset finns så 

det är något vi hoppas på kunna delta i.  

 

Vi har under säsongen åkt runt på de BD-tour tävlingar som hållits.  

Det har blivit Hamburgsund, Svanesund 2ggr, Munkedal och så avslutade vi säsongen med att ha BD-

touren på hemmaplan.  

En väldigt uppskattad tävling! Alla killarna har kämpat otroligt bra och gjort väldigt bra ifrån sig. 

Vi ser fram emot att se dom utveckla sitt spel och ha roligt tillsammans. 

 

Spelare i torsdagsgruppen, med mig och Håkan som tränare. 

 

Elias Aloandersson  

Elias Bäckström  

Otto Törnblom  

Nils Melin 

Jakob Källen 

Sam Noaksson  

Sigvard Belfrage 

Gabriel Nyström  

Olof Elmborg  

Ville Holmström  

Erik Spjuth 

 

 

Tisdagsgruppen:  

 

Spelare I tisdagsgruppen förra säsongen: 

 

Bella Ebbesson  

Maja Melin  

Signe Melin  

Denise Johansson  

William Karlsson  

Jax Erlandsson  

Jacob Källen 

Sam Noaksson  

Sigvard Belfrage 

Ingrid Belfrage 

 

Tisdagsgruppen tränades förra säsongen av 6 st föräldrar som turades om att ha träningarna. (Josefin, 

Björn, Klara, Mattias, Charlott och Erik) Då var även deras barn en del av tisdagsgruppen men de 

testade på vår grupp och har nu flyttat över till den. 

 

Kommande säsong kommer Lucas och Stefan hålla i den träningen. 
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Gruppen fylldes fort upp och nu är även den full. 

Här har vi även fått en en del tjejer och det är jättekul då det inte varit så mycket tjejer innan.  

Åldern varierar också mycket från yngsta 6 år till äldsta som är 11.  

Denna grupp hoppas vi på att kunna dela upp inför nästa säsong då det finns några som hört av sig och 

vill börja spela, vi försöker bara lösa tränarbiten. 

Några av dessa barn deltog även i sista BD touren när den var på hemmaplan.  

Inför nästa säsong hoppas vi att ännu fler vill pröva på att tävla. 

 

Ida Benjaminsson 
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Gubbdagis 

Vi har haft 34 sammankomster under 2023 och det har i snitt varit 38 personer vid varje tillfälle.  

Den 17/10 gjorde vi en resa till Huskvarna museum, vilket var mycket uppskattat. 

Som brukligt har vi haft en påsklunch och en julfest. 

Programmen under året har varit mycket blandade. 

Ett stort tack till alla som ställt upp. 

 

Hasse och Sune 
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